
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden hemma hos Anders Wikman i 
Strand 2023-10-18 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Inger Myrén kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Anders Wikman ledamot 

Frånvarande: 
Gullan Melin ledamot 
 
  Adjungerad: 
  Gunilla Cajdell ersättare ledamot KPTR  

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden som hälsar ledamöterna välkomna. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Föregående mötesprotokoll från 2023-08-08 godkändes efter att felskrivet datum för  
    nästa styrelsemöte rättats till. 

4. Inger delar ut en för dagen aktuell balans- och resultatrapport vilka visar mycket goda  
    siffror, bl.a. är nettobehållningen från våffelcafé 50.300kr och från vårt lotteri 16.685 kr.    
    Bidrag saknas dock fortfarande från Westra Wermlands Sparbank.    
   
5. Medlemsantalet är idag 112 betalande medlemmar. Vi har fått fyra nya medlemmar sedan 
    förra mötet Gun Andersson, May Thyberg, Hans Thyberg och Alli Turfandoff. 
 
6.  Karin håller vår hemsida uppdaterad. Vi kommer överens om att vi regelbundet måste  
      gå igenom med medlemmarna hur man tar sig in i SPF-appen eller på vår hemsida. Det  
      har visat sig att flera har svårigheter med att hitta rätt. Nästa gång blir lämpligen på vårt  
      jubileumsmöte den 16 november. 

7.  Det första IT-caféet på biblioteket föll väl ut. Nästa träff blir 24 oktober. 

8. Gunilla rapporterar från utbildnings- och informationsmöte angående hemtjänstindex som 
    samtliga KPTR-ledamöter i distriktet kallats till. Eda kommun har tidigare sagt att man inte  
    medverkar i hemtjänstindex då de har andra data som de hämtar information från. Gunilla  
    ber Gunnel, som är ordinarie ledamot i Eda kommuns KPTR, att ta reda på var dessa data  
    finns att läsa. 
   
9. Programmet för resten av året är klart och finns på vår hemsida.  



 
     Till 30-årsjubileet på Kyrkans Hus 16 november beställer Christina delikatessfat med  
     potatisgratäng och portionsmousse till dessert. Sista anmälningsdag är 9 november. Vi  
     beslutar att sätta in en annons om jubileet i Arvika Nyheter 3 november. Karin gör ett  
     förslag på utformning. Föreningen bjuder på förtäringen och Urban Andersson står för  
     underhållning. Ett lotteri blir det också med bl.a. tavlor av Reidun Gill som vinster.  
      40 biljetter är bokade till Ingesunds julkonsert på Sporthallen i Arvika 9 december kl.16. 
      Dessförinnan äter vi jullunch på Skutboudden som Karin bokat. Buss avgår från  
      Charlottenberg och stannar på några ställen efter vägen. Birgitta har bokat  
      Skillingsmarksbussen. Medverkande vid årets våffelcafé deltar kostnadsfritt i  
      evenemanget medan övriga deltagare betalar för konserten och maten. 

10. Anders J. har skrivit ner SPF Seniorerna Edabygdens historia som presenteras på jubileet  
      och läggs ut på hemsidan. 

11. Det har varit ett uppföljningsmöte efter våffelcaféet där samtliga föreningar var  
      representerade. Alla var nöjda med det mesta förutom lokalhyran som uppgick till 75 455 
      kr för de sex veckorna som caféet var öppet. Till nästa år ska vi försöka att förhandla fram   
      en skäligare hyreskostnad. Inför eventuellt café nästa år bör vissa rutiner ändras. 
      Hembygdsföreningen kallar till ett möte under våren 2024. 

12. Vid veckopromenaderna har fler fått avstå p.g.a. olika skäl och det är svårt att få till en  
      bestämd dag då det är kollision med andra aktiviteter. Intresse att de fortsätter finns. 

13. Läse- och slöjdcirklarna löper på. Viktigt att Gunnar har koll på att samtliga deltagare är 
      SPF-medlemmar. 

14. Inneboulen startar på Hammars Folkets Hus tisdag 7 november. Då serveras kaffe 
       med dopp för 50kr. 

15. Marianne Pettersson fyller 80 år 29 oktober, Bengt Ivarsson blir 90 år 9 november och  
      Ragnhild Persson 90 år 10 december. Anders J. hör efter om de vill bli gratulerade.  
       
16. Vi beslutar om att avvakta med inbjudan till träff med SPF Seniorerna Jössebygden. 

17. Gunilla berättar om att KPTR har haft studiebesök på nybyggda kvarteret Violen där två 
      avdelningar för dementa tillkommit, varav en redan tagits i bruk.  
      Edas Folkhälsosamordnare Zuzana Biacovska Olsson ska revidera kommunens hälsoplan  
      och kommer att samla in synpunkter från alla föreningar. 

18. Distriktet har inbjudit till styrelsekonferens i Skoghall den 14 november som vi bör delta     
       i. 

19. Studieförbundet Vuxenskolan har bjudit in till webbinarium ”Leda seniorer i Digital  
       teknik” den 9 november. Vi rekommenderas att anmäla oss och delta. 

20. Ordföranden påtalar problemet med vår sårbarhet som bör minimeras. Ersättare finns  
       endast för ordförande och KPTR-ledamot men inte för kassör, sekreterare, webbredakrör  
       med flera viktiga funktioner. Detta måste vi jobba med och komma med förslag till nästa  
       styrelsemöte.   

 



21.  Nästa styrelsemöte blir tisdag 19 december kl.13.00 på Hammars Folkets Hus. Karin     
ordnar kaffe och bokar lokal 

22. Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för aktiv medverkan och Anders W.  
      för kaffe med utsökt tilltugg. 

 

 

 
       

Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
Sekreterare    Ordförande 
 


